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Wie liet Hamont-Achel  
verdwijnen uit de fusie- 
gesprekken?
De saga van de fusiegesprekken lijkt wel een spelletje Cluedo. 
Eén ding is zeker: de dader was de burgemeester. Maar of het 
de burgemeester van Overpelt of Hamont-Achel was, zullen we 
wellicht nooit weten. We zetten het verhaal voor u nog eens op 
een rijtje.

De Vlaamse Regering wil vrijwillige fusies tussen gemeenten 
stimuleren en heeft daarvoor zelfs 500 euro gemeentelijke 
schuldverlichting per inwoner veil. De N-VA was daarom vorig 
jaar al een voorstander van een informatieronde en een volks-
raadpleging over een mogelijke fusie met Neerpelt en Overpelt. 
De burgemeester lachte dat idee helaas weg. 

Door schaalvergroting kan een gemeente nochtans efficiënter 
een goedkoper werken. Ook op politieke mandaten wordt er zo 
bespaard. We hebben dus wel degelijk iets te winnen bij een  
fusie. Maar misschien was de vrees om postjes kwijt te geraken 
wel een motief van het Hamont-Achelse bestuur om toen niet 
mee te stappen in een fusieverhaal?

Geen transparante informatie over fusiegesprekken

Na uitspraken van de burgemeesters van Overpelt en Neerpelt 
rond Nieuwjaar, bleek het thema (verrassend) plots toch geen 
taboe meer binnen meerderheidskringen. De N-VA trok vervol-
gens aan de kar om in de drie betrokken gemeenten een werk-
groep op te richten die de voor- en nadelen van een fusie moest 
onderzoeken. Er werd uitdrukkelijk opgenomen dat alle partijen 
gelijktijdig informatie zouden ontvangen. 

Het was dan ook een verrassing dat burgemeester Schuurmans 
op 15 mei via een persbericht liet weten dat Hamont-Achel niet 
meer mee deed met de fusiegesprekken. De gemeenteraadsleden 
(en blijkbaar ook het schepencollege) vielen uit de lucht. 

De burgemeester haalde op de eerstvolgende gemeenteraad 
vol trots aan dat hij zijn verantwoordelijkheid had genomen. 
Als een belangrijke reden om niet in een fusie te stappen, werd 
aangehaald dat Hamont-Achel niet zou genieten van de Vlaamse 
schuldovername, omdat de stad voor 31 december 2016  
schuldenvrij was. Een belangrijke kanttekening bij dit verhaal is 
dat er in de begroting van 2017 leningen zijn ingeschreven. Onze 

stad is dus niet langer schuldenvrij. Wij noemen de houding van 
de burgemeester eerder een misbruik van vertrouwen dan het 
opnemen ervan.

Wanneer opheldering over échte gang van zaken?

De N-VA betreurt de gang van zaken in dit dossier. De  
gemeenteraad werd in het duister gehouden over nuttige  
informatie en ook de bevolking werd niet gehoord. Bovendien 
schoot de stad pas erg laat in gang, waardoor van een degelijk 
onderzoek nooit sprake was. En als klap op de vuurpijl zegt de 
burgemeester op de gemeenteraad van juni dat hij weet waarom 
de fusiegesprekken afsprongen, maar dat hij dat niet wil mee- 
delen aan de raadsleden. In een interview met TVL liet de bur-
gemeester van Overpelt alvast optekenen dat Theo Schuurmans 
hem had laten weten dat er geen draagvlak is voor de fusie in de 
Hamont-Achelse gemeenteraad. Terwijl die van niets wist!

Kloppen de geruchten dan toch dat onze burgemeester de sjerp 
voor twee jaar opeiste, en de andere burgemeesters hier niet 
mee akkoord gingen? Dit spelletje 
Cluedo eindigt dus zonder dader en 
zonder motief. We hopen alvast met 
u mee dat er ooit échte opheldering 
zal zijn.

Joren Mertens
Secretaris N-VA Hamont-Achel

Belangenvermenging burgemeester p.2 Parlementsleden bezoeken De Dielis p.3
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Gouverneur schort grondruil op wegens vermeende  
belangenvermenging
Het dossier van de grondruil tussen de stad en de consoorten l’Escaille verhit nu al maanden de gemoe-
deren. Na een klacht van de N-VA schort de Limburgse gouverneur de ruilregeling nu op. Maar wat is er 
precies aan de hand? De N-VA informeert u graag over de vele kronkels in dit dossier.

Nadat Van Reusel Snacks de toestemming 
kreeg om uit te breiden, was het nodig om 
de bestemming van enkele gronden te  
wijzigen. Enkele percelen van de consoor-
ten l’Escaille werden daardoor minder 
waardevol. De stad is wettelijk verplicht 
om deze schade te vergoeden. Tot dusver 
 geen probleem. Maar dat veranderde 
toen het schepencollege voorstelde enkele 
gronden te ruilen met  l’Escaille, waar- 
onder een perceel in de Erkstraat.

Veel te winnen bij grondruil
Dit is ‘toevallig’ de ideale plaats is om 

groot aantal nieuwe bouwgronden te 
ontwikkelen. En laat dit stuk grond van de 
stad nu net geflankeerd worden door twee 
andere grote lappen grond, die eigendom 
zijn van … de vrouw van de burgemeester. 
Opmerkelijk daarbij is dat zij één van deze 
percelen kocht net toen de stad interesse 
had om de gronden te kopen. Schepen van 
Grondzaken was op dat momenten onze 
huidige burgemeester!

De ontwikkeling van de gronden zou zeer 
moeilijk zou zijn zonder het perceel in 
de Erkstraat. Maar als de vrouw van de 

burgemeester dit samen met de stad zou 
ontwikkelen, zou er geheid een deontolo-
gisch bezwaar van belangenvermenging 
zijn. Waarmee we meteen weten waarom 
de stad dit stuk grond graag van eigenaar 
zag veranderen. 

N-VA haalt slag thuis
Toen dit punt op de gemeenteraad behan-
deld werd, vroegen de N-VA en PRO  
Hamont-Achel dan ook aan de burge-
meester om de zitting te verlaten. Hij 
weigerde dit, met als argument dat hij 
geen belang had in de deal omdat zijn 
vrouw en hij getrouwd zijn met scheiding 
van goederen. Op die manier kon hij zijn 
beslissende stem toch gebruiken.

Reden genoeg voor de verzamelde  
oppositie om een klacht in te dienen bij de 
gouverneur. Met succes. De gouverneur 
schorste de beslissing van de gemeente-
raad omdat volgens hem minstens een 
schijn van belangenvermenging ontstaat. 
Hiermee is gerechtigheid geschied. Ook 
de burgemeester staat niet boven de wet. 
Schuurmans, samen met de voltallige 
steun van CD&V en Balans, staan niet 
boven de wet. 

Op de volgende gemeenteraad werd de 
grondenruil vervangen door een finan-
ciële vergoeding voor de consoorten de 
l’Escaille.

Met de grondruil had de vrouw van de burgemeester enkele  
percelen makkelijker als bouwgrond ten gelde kunnen maken.  

De trein van de elektrificatie is onderweg!
Hoewel het investeringsplan van de spoorwegen voor de periode 
2017-2021 nog niet helemaal afgewerkt is, staat het toch vast dat de 
Lijn 19 Mol-Hamont wordt geëlektrificeerd. Voor deze investering 
van bijna 71 miljoen krijgt infrabel 18,5 miljoen euro Europese 
steun.

Dit komt omdat de lijn Mol-Hamont onderdeel is van de IJzeren Rijn, een lijn 
waaraan de Europese Commissie een groot belang hecht. Er wordt ook een bud-
get vrijgemaakt voor een studie over de heropening van Lijn 18 Hasselt-Neerpelt.

Dat alles is goed nieuws voor de inwoners van Hamont-Achel. Niet alleen zal dit onze gemeente beter bereikbaar maken, ook het 
probleem van de ronkende dieselmotoren aan het station wordt opgelost. Onze N-VA-afdeling wil met name Kamerlid Wouter 
Raskin bedanken voor de vele inspanningen die hij leverde in dit dossier.

De lijn Mol-Hamont maakt onze  
gemeente beter toegankelijk.  
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Cathy en Tine op bezoek in De Dielis

Vlaams Parlementsleden Cathy Coudyser en Tine 
van der Vloet bezochten in juni het ‘Toerisme 
voor Allen’-bedrijf De Dielis in Hamont-Achel. Het 
verblijf richt zich voornamelijk op vakanties voor 
mensen met een zwaar mentale beperking. 

Ook voor een gewone kindvriendelijke familie- 
vakantie, of een familievakantie met een demente-
rende of een zwaar ziek familielid biedt dit concept 
mogelijkheden. 

De slaapkamers zijn volledig aangepast, maar tege-
lijkertijd is werk gemaakt van een heel huise- 
lijke woonkamer en keuken. En de tuin en de  
dieren bieden rust!

De Dielis kreeg in 2013 de 
‘Toerisme voor Allen’-award 

van Toerisme Vlaanderen.  

Bedankt voor het talrijk invullen 

van onze enquête uit het vorige 

nummer!

Eindelijk oplossing voor cafetaria De Posthoorn?

Het blijft aanslepen, de leegstand van cafetaria De Posthoorn. 
In vijf jaar tijd heeft het cafetaria maar liefst zes uitbaters 
gekend. De laatste persoon die geprobeerd heeft om de zaak 
opnieuw op te starten heeft het ook opgegeven na 30 juni. 

De oppositie is al langer verontwaardigd over hoe licht er met 
dit dossier wordt omgesprongen. Na het sporten hoort de  
sporter nog iets te kunnen drinken, dat hoort bij onze cultuur. 

Als oplossing is er nu voorgesteld dat de verenigingen een eigen 
koelkast te beschikking krijgen en dat ze drank bij de stad  
kunnen afnemen. 

Op deze manier wordt er tenminste een minimale dienst- 
verlening voorzien. Hopelijk kunnen de sporters weer genieten 
van hun derde helft!
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De verandering werkt!
Met Vlaanderen op kop

Sociaal, niet socialistisch

“Deze Vlaamse Regering beslist, hervormt en tekent het Vlaanderen van de toekomst.”
Geert Bourgeois
Vlaams minister-president

100 miljoen
per jaar voor
fietspaden

www.n-va.be/deveranderingwerkt

Terugsturen naar: N-VA, Koningsstraat 47 bus 6 in 1000 Brussel of faxen naar: 02 217 35 10
info@n-va.be - www.n-va.be

JA, DE N-VA SPREEKT ME AAN

De informatie die op dit document wordt vermeld 
is bestemd voor het interne gebruik van de diverse 
diensten van de N-VA. De wet van 8 december 
1992 in verband met de bescherming van de 
persoonlijke levensfeer ten opzichte van de 
gegevensverwerking voorziet toegangsrecht tot  
de gegevens, het verbeteren of verwijderen ervan.

Ja, ik wil graag lid worden. Stuur mij de nodige informatie

Ja, ik wens een infobrochure over de N-VA te ontvangen

De heer          Mevrouw

Naam: Voornaam:

Straat:

Postcode: Gemeente:

Tel.: E-mail: Geboortedatum:     /     /


